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Международният фестивал „Мартенски 
музикални дни" тази пролет е посветен 
ма 35-годишнината на победата на Социа
листическата революция у нас. Това го 
прави ярък и дълбоко национален, наси
тен с много голямо съдържание, което 
се проявява и в концертните програми. 
Преди всичко трябва да се подчертае 
участието на голям брой български ком
позитори със свои произведения. В прог
рамите са залегнали едни от най-ярките 
творби, написани през тези 35 години. 
Особено е застъпен като автор Панчо 
Владигеров, на когото сега се чествува 
80-годишнината. Ще бъдат изпълнени и 
произведения от Любомир Пипков, Весе
лин Стоянов, а също тека и от по-млади
те поколения композитори.

Ние се гордеем с Международния фе
стивал „Мартенски музикални дни", защо 
то гой привлича вниманието не само на 
нашата общественост, но и на изтъкнати 
музиканти и състави от други страни, кои
то идват и участвуват в концертните прог
рами с голямо желание и любов. Те раз
бират, че това е истински висок форум, 
който има не само национално, но и меж
дународно значение.

Тази година за фестивала ще пристиг
нат четири чуждестранни състава, които 
ще изпълнят произведения о? български 
композитори, а също така и творби на 
композитори от техните страни. Във фе
стивала ще участвуват и изтъкнати бъл- 
гаоски изпълнители—пианисти и цигулари, 
както и солисти от други социалистически 
страни. Ние се радваме, че СССР и този 
лъг уважи фестивала и с голямо желание 
ще участвува в него. Съветската страна 
ще бъде представена ©т Московския ка
мерен оркестър — един състав от най-ви
сока класа.

Фестивалът играе все по-голяма и по- 
©тговорна роля и за естетическото възпи
тание ма населението ма град Русе и ок
ръга и става център ма действена музикал
на култура, която така бурно процъфтява 
и се развива през нашето социалистическо 
време. Ние се надяваме, че русенската об
щественост, русенските трудещи се, мла
дежта и учениците, всички спонтанно и е 
интерес и възторг ще посещават кон
цертите иа фестивала, за да може този

наш голям празник да стане още по-пъл
но демократичен празник на музикалната 
ни култура.

Организационният комитет изказва дъл
бока благодарност на партийното и дър
жавно ръководство на града и окръга, 
които с голяма любов и грижа ежегодно 
предоставят възможност на българската 
музика да намери чрез фестивалния по
диум прекрасна изява в града. Специално 
искам да изкажа благодарност от името 
на ръководството на Съюза на българските 
композитори за това, че този голям меж
дународен форум е Давал и дава въз
можност на българските композитори да 
се проявяват, тяхното творчество да ста
ва достояние не само на нашата общест
веност, но и на чуждестранните гости. 
Фестивалът укрепва и ние сме щастливи, 
че той е една от големите и надеждни 
опори за развитието на нашата нова со
циалистическа музикална култура.


